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BALINARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

SODNIŠKA KOMISIJA 

Tržaška 2 

1000 Ljubljana 

Datum: 13.06.2023 

 

ZAPISNIK 

1. seje Sodniške komisije BZS, ki je bila 13.06.2023 s pričetkom ob 19.00 uri preko video 
povezave - Skype. 
Prisotni člani Sodniške komisije: Bojan Taškar Beloglavec, Zdenko Truden, Janez Založnik in 
Damjan Kraševec. 
Ostali prisotni: Primož Marinko – predsednik BZS, Brigita Vrenko Hribar – predstavnica BD 
Cerkniško jezero 
 

DNEVNI RED: 

1. Pozdrav predsednika BZS 
2. Cilji Sodniške komisije v novem mandatu 
3. Strokovni posvet sodnikov – Cerknica 2023 
4. Razdelitev nalog med člane komisije 
5. Obravnava sklepa IO - poziv Tekmovalne komisije 
6. Ostale aktivnosti (raffa, naročilo tiskovin, licenca za 2023/24) 
7. Razno  

 
 
Ad1 
Pozdrav predsednika BZS 
Primož Marinko je pozdravil člane Sodniške komisije, ki je bila imenovana za mandat 2023-
2027. Veseli ga, da se je komisija okrepila za novega člana in vsem zaželel uspešno delo. 
Izpostavil je:  

- potrebo po pomlajevanju sodniškega kadra in večanju števila sodnikov,  
- pomembnost ustrezne komunikacije med komisijo in vodstvom BZS,  
- željo po imenovanju novih mednarodnih sodnikov in tehničnih delegatov,  
- problematiko izplačevanja sodniških taks, zato pričakuje predlog za spremembo 

obstoječega stanja,  
- vlogo sodnikov pri Raffi in sodelovanje z začasno komisijo za Raffo.      

 
 
Ad2 
Cilji Sodniške komisije v novem mandatu 
Bojan Taškar Beloglavec je predstavil cilje Sodniške komisije v novem mandatu: 

- večanje števila sodnikov, predvsem mladih,  
- imenovanje novih mednarodnih sodnikov in tehničnih delegatov,  
- dvig kvalitete sojenja,  
- krepitev kontrol na tekmah,  
- posodobitev aktov, ki se nanašajo na delo Sodniške komisije,  
- aktivno in tvorno sodelovanje z vodstvom BZS in komisijami, 
- idr.    
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SKLEP 1: Sodniška komisija pripravi predlog za povečanje števila sodnikov in ga 
predstavi na Sekretariatu BZS oz. Izvršnem odboru BZS. Zadolžen: Bojan Taškar 
Beloglavec. Rok: 16.07.2023.   
 
SKLEP 2: Sodniška komisija pripravi predlog za izplačevanje sodniških taks, ki ga 
predstavi na Sekretariatu BZS oz. Izvršnem odboru BZS. Zadolžen: Bojan Taškar 
Beloglavec. Rok: 16.07.2023.  
 
 
Ad3 
Strokovni posvet sodnikov – Cerknica 2023 
Pri tej točki se nam je pridružila Brigita Vrenko Hribar, predstavnica BD Cerkniško jezero. 

Dorekli smo časovnico poteka strokovnega posveta, ki se izvede 02.07.2023, z zborom ob 

10.00 uri. Posvet organizirata Sodniška komisija BZS in BD Cerkniško jezero ob podpori BZS.  

 

Ad4 
Razdelitev nalog med člane komisije 
Po krajši razpravi, v katero so se vključili vsi člani komisije je bil sprejet spodnji sklep. Razprava 
se je nanašala predvsem na najpogostejšo aktivnost komisije (delegiranje sodnikov). 
Dorečena je bila tudi komunikacija znotraj komisije (seje, nujne zadeve, korespondenca preko 
e-sporočil, pomoč pri delegiranju, idr.).  
 
SKLEP 3: Člani sodniške komisije si razdelijo delegiranje sodnikov, tako da posamezni 
član komisije pokriva naslednji teritorij:  

- Damjan Kraševec (OBZ Slovenska Istra, OBZ Sežana, OBZ Postojna, OBZ Nova 
Gorica),   

- Zdenko Truden, Janez Založnik (OBZ Ljubljana, OBZ Notranjska, OBZ 
Dolenjska), 

- Bojan Taškar Beloglavec (OBZ Gorenjska, OBZ Maribor in OBZ Šaleška).  
 
 
Ad5  
Obravnava sklepa IO - poziv Tekmovalne komisije 
Komisija je obravnavala sklep iz 1. seje IO BZS vezan na predloge Tekmovalne komisije 
BZS: »Tekmovalna komisija BZS poziva člane IO oziroma predstavnike OBZ na predloge v 
zvezi s: - prestavitvijo tekem v ligaških tekmovanjih, 
- terminom 2. lige – vzhod, 
- delegiranjem tekem oziroma žreba (poleg rezervnih igrišč bi bilo potrebno upoštevati tudi 
igranje več klubov v isti občini, isti OBZ itd., posledično na razpolago več sodnikov, na 
tekmah prisotnih več gledalcev itd.),  
- morebitna reorganizacija lig, 
- klube se pozove, da se čim prej oziroma najkasneje do 18. 6. 2023 izjasnijo o morebitnem 
napredovanju." 
 
SKLEP 4: Sodniška komisija Tekmovalni komisije posreduje predloge na sklep 1. seje 
IO z dne 06.06.2023 (glej prilogo 1 tega zapisnika).  
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Ad6  
Ostale aktivnosti (raffa, naročilo tiskovin, licenca za 2023/24) 
Glede raffe je predsednik BZS že uvodoma povedal, da ne pričakuje take množičnosti kot pri 
balinanju, tako z vidika tekmovalcev kot sodnikov.  
Naročilo tiskovin: na pobudo sodnikov se ponovno naroči tisk zapisnikov in poročila o 
kaznovanju. Strošek tiska krije BZS; tiskovine se razdelijo na licenci v mesecu avgustu 2023. 
Zadolžen za naročilo tiskovin je Bojan Taškar Beloglavec. Rok za izvedbo: 16.8.2023.  
Licenca 2023/24 se izvede v naslednjih terminih: 17.8., 21.8. in 23.8.2023. Člani Sodniške 
komisije se naknadno dogovorijo o izvedbi licence (gradivo, sklic preko spletne strani BZS,  
izvajalci, ipd.). Prisotni člani komisije se strinjajo, da podajo pobudo po udeležbi predstavnikov 
komisije na licenci za vodje ekip. Pobuda se posreduje Strokovnemu svetu.  
  
   
Ad7  
Razno 
Pod to točko ni bilo razprave.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.40 uri.                    

                                                                      

     Predsednik Sodniške komisije BZS 

Bojan Taškar Beloglavec, l.r.        
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Priloga 1: Odgovor Tekmovalni komisiji 

»Sodniška komisija podaja stališča glede:  

- prestavitve tekem v ligaških tekmovanjih. Tekmovalna komisija naj 
postavi smiselne kriterije, kdaj je tekmo možno prestaviti (npr. nastop reprezentanta). Pri 
reprezentančnih nastopih smo že debatirali, da naj bo dolžnost selektorjev pravočasno 
obveščanje igralcev o izboru (npr. vsaj dva tedna prej, da se lahko kluba dogovorita o novem 
terminu tekme). O prestavitvi tekme morajo biti seznanjene pristojne komisije. Slednje naj 
vsem udeleženim (tudi sodnikom) pošljejo sklep o prestavitvi pravočasno. Prestavitev tekme 
mora biti najavljena in sporočena Sodniški komisiji vsaj pet dni pred prvotno postavljenim 
terminom tekme. Nesprejemljivo je, da je Sodniška komisija o spremembi dneva igranja tekme 
igranja obveščena npr. en dan prej, kot se je to dogajalo v letošnji tekmovalni sezoni. 
Skratka, vzpostaviti je potrebno red in pri tem biti dosleden. V primerih, ko se kluba ne 
moreta dogovoriti o terminu tekme, ga odredi Tekmovalna komisija, npr. po pravilu v 
sredo, obvezno pred naslednjim kolom. Ekipa, ki se tega termina ne udeleži izgubi tekmo z 
maksimalnim možnim izidom. To naj velja za vse lige. V sezoni 2022/23 smo bili priča 
prestavljanju tekem v ligi U14 tudi za več mesecev. Pravila naj bodo jasna in potrebno se jih 
je dosledno držati. Veliko smo se naučili iz primera, ko smo klubu delali uslugo potem pa je 
prišlo do »afere« in disciplinskih postopkov.      

- termina 2. lige – vzhod. Sodniška komisija predlaga, da se termin 2. lige – vzhod ohrani ob 
petkih oz. se ga razporedi na kakšen drugi dan razen sobote. Utemeljitev: s tem, ko se lige 
igrajo ob različnih dnevih je lažje razporediti sodnike, saj so nekateri sodniki tudi igralci oz. 
vodje. Lahko se razmišlja tudi o tem, da bi se določena liga igrala ob nedeljah. 

- delegiranja tekem oziroma žreba (poleg rezervnih igrišč bi bilo potrebno upoštevati tudi 
igranje več klubov v isti občini, isti OBZ itd., posledično na razpolago več sodnikov, na tekmah 
prisotnih več gledalcev itd.). Sodniška komisija je zagovornik delegiranega žreba zaradi 
lažjega delegiranja sodnikov in možnosti, da se gledalci udeležijo več tekem (če so na isti dan 
v določenem kraju/občini/OBZ je zmanjšana možnost ogleda tekem s strani gledalcev). Primer: 
5. krog 1. lige (10.6.): Tržič, Planina in Čirče so igrali doma. Isti dan sta bili predvideni 2 tekmi 
1. lige članic: Bistrica in Milje. Na srečo je bila tekma v Bistrici prestavljena na nedeljo, 11.6. 
Isti vikend v petek, 9.6.2023, sta doma igrali še ekipi iz 2. lige – vzhod: Bistrica in Loka 1000. 
Skratka, sedem 7 tekem v isti OBZ. 

Glede na to, da je v določenih ligah toliko izjem je mogoče najbolj primeren v celoti delegiran 
žreb. Seveda tam, kjer je to potrebno/utemeljeno.     

- morebitne reorganizacije lig. Sodniška komisija podpira idejo predsednika BZS, da se 
nekatere lige prestavijo v zimski termin (npr. liga članic in U-18).«      

 

                                                                                                                                            


